
 

 

 

 

 

 

 

 

Použité zkratky :   ZML – Zastupitelstvo městyse Lysice 

                        RML – Rada městyse Lysice 

 

Zápis z 10. zasedání ZML ověřil pan Tejkal a pan Šmerda a nevznesli připomínky. 

 

 

 

 1.  Zahájení: 

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Pavel Dvořáček v 17:05 hodin.   

Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů ZML a jednání je tedy 

usnášeníschopné. 

 

Doplnění programu: 0 

 

  

 

      Hlasování o programu, zapisovatelce a ověřovatelích zápisu: 12 přítomných pro. 

  

 

      V 17:07 hodin se dostavila Ing. Mgr. Horáková – počet přítomných 13. 

 

 

 

 

 

2.   Zpráva Kontrolního výboru  – p. Sehnal   

      Diskuze: 0 

 

      Usnesení: ZML schvaluje zprávu Kontrolního výboru dle předloženého materiálu. 

 

      Hlasování:   Pro ...13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 Zápis z jednání ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE LYSICE 
Pořadové číslo ZM Lysice: 11. Datum konání: 13. ledna 2016     

Zápis provedl(a): Alena Kyrczová Začátek jednání: 17:00 hodin 

Místo konání: zased. místnost ÚM Konec jednání:              17:55  hodin  

Přítomni: Čechman, Dvořáček, Fojt, Fojt ml., Horáková, Kratochvil, Krška, 

Studýnková, Sehnal, Šrámek, Tejkal, Tejkalová, Vinter 

Omluveni: Němec, Šmerda 

Neomluveni:  

Ověřovatelé: Krška, Tejkalová 

Zápis vyhotoven dne :      14.01.2016                            Č.j. 0120/2016/ÚM 



3.   Zpráva Finančního výboru  – p. Fojt ml.  

      Diskuze: 0 

 

      Usnesení: ZML schvaluje zprávu Finančního výboru dle předloženého materiálu. 

 

      Hlasování:   Pro ...13......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

         

 

 

 

4.   Rozpočtové opatření č. 11/2015 – Mgr. Kratochvil  

 

     Diskuze: 0 

      

     Usnesení: ZML schvaluje Rozpočtové opatření č. 11/2015 dle předloženého materiálu. 

 

 

     Hlasování:   Pro ....13.......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 

5.   Rozpočtové opatření č. 1/2016 – Mgr. Kratochvil  

 

     Diskuze: 0 

      

     Usnesení: ZML schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2016 dle předloženého materiálu. 

 

 

     Hlasování:   Pro ...13.......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

      

 

6.  Diskuze : 

 

     Mgr. Dvořáček – před Vánoci jsme končili jednání zastupitelstva diskuzí o vzájemné  

     propagaci mezi Kometou a městysem. Smlouvu jsem všem poslal, abyste všichni  

     věděli, o co jde. Obec by z toho měla dva kusy permanentek a rezervaci 30 vstupenek  

     na zápas Komety dvakrát za sezónu.  Rada trvá na svém rozhodnutí, že je zbytečné  

     takovou smlouvu podepisovat.  Můžete se k tomu vyjádřit. … Diskuse 0. 

 

     Dále bych vás chtěl informovat o tom, že máme první návrh od pana projektanta, jak 

     by měla vypadat nová autobusová zastávka v lokalitě Horky v Lysicích.  

 

      (následně starosta promítl na projektoru návrh autobusové zastávky a podrobně ho  



popsal – umístění u benzínové čerpací stanice, zřízení přechodu pro chodce, zpomalovacího 

pruhu atd.) 

 

Mgr. Studýnková – ale zastávka na trase od Brna je moc daleko, nešla by umístit blíž do  

obce??  

Odp. Mgr. Dvořáček – je to první návrh, ale asi by to blíž do obce nešlo. Není už tam dost  

místa, silnice je na vybudování zastávky úzká. V tomto místě je to na obecním pozemku. Dál 

už by mohl být problém s pozemky, jde o soukromé pozemky a musí na ně být zachován 

přístup.  

 

p. Tejkal – blíž do obce je jakoby takové odpočívadlo, tam by to nebylo možné umístit??  

Odp. Mgr. Kratochvil – asi by tam nebyl dostatek místa, je tam třeba aspoň 5 metrů. Ale  

požádal bych stavební komisi, aby zjistila situaci přímo na místě.  

 

Mgr. Dvořáček – tato zastávka se zřizuje na žádost občanů Horek a zdá se mi, že pro lokalitu  

Horek je umístění zastávky optimální.  

 

Ing. Mgr. Horáková – já jsem pro, návrh se mi líbí moc.  

 

Mgr. Dvořáček – zkusíme zjistit, jestli by to šlo posunout dál, ale nemyslím si, že to půjde.  

Tady jsme využili toho, že je u benzínky rozšířená silnice. Zjistíme to a uvidíme.  

 

Dále tu máme návrh autobusové zastávky na Oulehle. Provoz u školy ráno je hrozný, je třeba 

situaci u školy vyřešit.  

 

Mgr. Tejkalová – ano, s tím souhlasím, do školy jezdím ve třičtvrtě na sedm a je to tam 

hrozné.  

Mgr. Dvořáček – udělal by se kolem domu Křenovských chodník, parkoviště u školní zahrady  

by se zrušilo, nebo změnilo na podélné parkování, mohlo by se vybudovat nové parkoviště 

vedle tělocvičny, přechod pro chodce by se osvětlil, bohužel, zastávka na Boskovice by se  

musela kvůli umístění v křižovatce posunout asi o 50 metrů dál k Drnovicím. I tam by byl  

vybudovaný chodník pro chodce.  

 

Mgr. Tejkalová – zastávka by byla moc daleko, mám obavu, že by děti z autobusu přebíhaly  

přes silnici a nešly po chodníku.  

 

p. Sehnal – a nešla by zastávka umístit blíž ? Vybagrovat kousek stráně?  

Odp. Mgr. Dvořáček – nešlo, protože je tam telefonní kabel, který by se musel přeložit a  

to je mnohamilionová investice.  

 

Mgr. Studýnková – a nemůžou všechny autobusy zajíždět na točnu k tělocvičně?  

Odp. Mgr. Kratochvil – nemůžou. Není s nimi žádná domluva, školní autobusy na točnu 

zajíždí, ale linka 301 ne a ani o zajíždění nemá zájem.  

 

Ing. Vinter –  zastávky jsou státní nebo obecní? Nebo kdo o přesunutí rozhoduje?  

Odp. Mgr. Dvořáček – o přesunutí nebo umístění zastávky rozhoduje Policie, SÚS, Městský 

úřad odbor dopravy… Není to o tom, že by se obec rozhodla, že si sem sama umístí zastávku, 

dá tam značku a je to, tak to nejde.  

 

Ing. Mgr. Horáková – a jaká je priorita? Bude dřív zastávka u školy nebo na Horkách?  



Odp. Mgr. Dvořáček – to jsme zatím neřešili, ale když nad tím přemýšlím, určitě je důležitější 

ta u školy, projdou tam stovky dětí denně. A situace, když zastaví v kopci autobus, vystupují 

z něj děti, do toho další provoz, je to nebezpečné a nepřehledné.  

 

p. Tejkal – a co posunout zastávku níž, pod Libišovi? 

odp. Mgr. Dvořáček – tak to asi není řešitelné, kdyby se odbagroval svah, mohlo by dojít 

k narušení statiky domu. Všechno je to první návrh, bude se jednat dál a necháme zpracovat i 

jiné varianty.  

 

 

Mgr. Kratochvil – jak to vypadá s prodejem vstupenek na obecní ples?  

Odp. p. Fojt – je prodaných 87 vstupenek, další jsou zadané a ještě nevyzvednuté,  

je to asi tak přibližně 120 vstupenek dohromady.  

Mgr. Dvořáček – všechny na ples srdečně zveme, ceny do tomboly jsou hezké, hlavní výhra  

je zájezd do Luhačovic.  

 

p. Fojt – chtěl bych zastupitelům poděkovat za příspěvek pod vánoční strom.  

 

Ing. Mgr. Horáková – obracejí se na mě maminky, že kvůli vypnutí el. energie několik 

dnů nebude fungovat mateřská školka. Nešlo by to nějak vyřešit, např. umístit generátor? 

 

Odp. Mgr. Dvořáček – bohužel to nejde, ve školce je všechno na elektřinu. Celá kuchyň, 

kotle, všechno.   

 

p. Tejkal – nejde umístit generátor, školka nefunguje na jednu zásuvku, která by se přepojila,  

je tam spousta přívodů, bohužel to není reálné.  

 

Ing. Mgr. Horáková – nabízím maminkám využití mateřského centra, tam elektřina jde.  

 

Mgr. Kratochvil – bohužel děti nemůžou ani do školy. Z hygienického hlediska – nejsou tam  

umístěné záchody (dle hygieny) dostatečně nízko, aby je děti z MŠ mohly používat.  

 

 

Mgr. Dvořáček – dále bych měl připomínku k roznášení kalendářů před Vánocemi. Někteří  

lidé si stěžovali, že je měli vhozené ve schránce a vzhledem k počasí byly kalendáře vlhké,  

to se mi nelíbí, tak příště prosím o osobní doručení do domácností.  

 

p. Sehnal – ale k některým lidem se opravdu nedá dozvonit… 

 

Mgr. Studýnková – hlavně bylo nešťastné, že v minulých letech se kalendáře dávaly do každé  

domácnosti, tentokrát to bylo na číslo popisné a to bylo hloupé.  

 

Mgr. Dvořáček – ale kalendářů bylo málo, nevyšlo by na každou domácnost.  

 

Ing. Mgr. Horáková – kalendářů nebylo málo. My jsme se ptaly paní Hoškové, kolik jich 

potřebujeme na rozdávání, dostali jsme od ní číslo a tohle číslo jsme ještě navýšily o sto kusů  

pro další potřebu. My jsme se jasně ptaly paní Hoškové na údaj, kolik jich potřebujeme. Tak 

nám měla dát číslo, aby to bylo jako vždycky do každé domácnosti.  

 

 



 

Ing. Vinter – oprava špatného ukazatele na ul. Halasové se řeší?? 

Odp. Mgr. Dvořáček – ano, řeší se to. Firma opravuje i umístění některých ukazatelů, neboť 

neměla souhlas firmy E.ON k umístění na jejich sloupy. Takže se cedule na několika místech 

sundaly z velkých sloupů el. vedení a umístí se na běžné dopravní sloupky. Pracuje se na tom.  

 

 

 

 

 

 

7.  Závěr : 

 

      

     Jednání bylo ukončeno v 17.55 hodin. 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:             .............................................. dne ........................................... 

 

          .............................................. dne ........................................... 

 

 

 

Starosta:                    .............................................. dne ........................................... 

 
 
  


